深圳市帕骐电子科技有限公司
产品部-10新品上架描述表
1.Key Features

（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）

1)Heavy-duty build  1,900lb ( 863kg) Guaranteed Max Break Strength, 633 lbs (287kg) safe work load  (calculated as 1/3 of break strength)
高强度 1900 lbs (863kg) 保证的最大破断拉力， 633lbs（287kg）安全工作拉力（根据破断拉力的1/3计算）

 Adjustable length from 1 to 15 feet, Quick ratcheting handle makes loading a breeze

调节长度从1ft 到15ft，快速轻松捆绑货物。

Unlike other straps with open hooks, Trekassy straps have full bend steel S-hooks, so that the hooks won't slip off when you driving, protect the cargo more safely.

不同于其他卖家，我们的绳子有全弯曲的S 钩子，以便钩子不会滑落，更加安全的保护货物

Premium Industrial Grade polyester webbing, UV resistant, with reinforced close stitched to ensure the safety of cargo and loads

安全的工业级别的涤纶织带， 可以防止太阳紫外线，加强针车保证货物安全。

Longer and Ergonomic rubber handle, more comfortable. High quality lock and levers allow for ease of use in securing motorcycles, ATVs, scooters, sport bikes, vehicles, truck and other cargo

更长并且符合人体工程学的橡胶手柄，手感更好。高品质锁扣和杠杆使能够轻松固定摩托车，ATVs, 滑板车，自行车，拖车和皮卡车及其它货物 。

The black-coated steel S hooks prevent your cargo from being damaged

黑色披覆的S 钩, 防止货物刮伤

Technical Specification技术参数
Item Description:

1in x 15ft Ratchet Tie Down Straps (4PK) 1,900Lb Max Break Strength - BONUS 4 Soft Loop and 2 bungee cord

Specifications：

Ratchet tie down:
Size: 1in x 15ft 

Max Break Strength: 1,900lb 

Safe work load: 633lb 

Webbing: Premium Industrial Grade polyester 

Soft Loop:
Size: 1in x 12ft 

Max Break Strength: 4,000lb 

Safe work load: 1,333lb 

Webbing: Premium Industrial Grade polyester 

Bungee cord:
Length: 13in

Diameter: 7mm
Cord : rubber 

Package包装

4PK 1" x 15'Ratchet tie down

4PK 12" Soft loop straps 

2PK 13" Bungee cord

1PK Carry Bag 

1PK User Manual

TD0221B  1in x 15ft 棘轮拉紧器 

单个纸盒尺寸21*19.5*7.5cm, 毛重2.34KG 

